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Kommunstyrelsen 2017-12-06, ärende 19  
“Utbildningsnämndens rapport till kommunstyrelsen  

om arbetet med internbudget 2018, (KF)”  
 
  

Inga nedskärningar i gymnasieskolan och komvux! 
 
Utbildningsnämnden hade skrivit till kommunstyrelsen och kommunfullmäktige för att begära 
extra pengar så att de inte behöver göra några nedskärningar under nästa år.  
 
Vänsterpartiet menar att gymnasieskolan och komvux är väldigt viktig verksamhet i 
kommunen. Nedskärningar försämrar ungdomars och vuxnas möjligheter att få en bra 
utbildning.  
 
Utbildningsnämnden begärde att antingen få en större budget med 4,1 miljoner kronor eller 
att få två uppdrag (ett om lärlingsutbildningar och ett om skolskjutsar) tillbakadraget.  
 
För att nedskärningar inte ska behöva göras föreslog Vänsterpartiet ett tilläggsanslag på 4,1 
miljoner kronor. Tyvärr var vi det enda partiet som ville göra detta och nämnden riskerar 
därför att behöva göra nedskärningar istället.  
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